
Шановні батьки! 

 

Повідомляємо, що в школі з 15.05.2023р. розпочнуться ремонтні роботи, пов’язані з 

термомодернізацією всієї школи. 

 

Ремонт включатиме: 

1) у всіх аудиторіях - заміна освітлення та радіаторів; 

2) ремонт та утеплення даху; 

3) утеплення стін будівлі та будівництво нового фасаду; 

4) часткова заміна віконної та дверної конструкції; 

5) ліквідація бетонної покрівлі та ремонт сходів при вході на кухню; 

6) ремонт головного входу: сходи. 

 

Водночас повідомляє, що з четверга, у разі потреби, буде надана інформація до окремих 

класів згідно з графіком роботи у зв’язку з необхідністю проведення ремонтних робіт та 

адаптації до вимог безпеки. Зміни стосуватимуться організації уроків та виховної 

діяльності. Будь ласка, систематично читайте інформацію в журналі Vulcan. 

 

У зв'язку з вищевикладеним просимо з розумінням поставитися до належної підготовки 

дітей до занять шляхом розмови, наприклад, за вказівками вчителя з метою забезпечення 

безпеки під час роботи на окремих поверхах і в кімнатах; бесіда про збільшення кількості 

змін у розкладі; розуміння та терпіння до проведення ремонтних робіт на території 

школи до кінця занять. 

 

Під час ремонту підрядник забезпече територію, де буде місцем будівництва. На час 

проведення ремонтних робіт на відокремленій території вхід на будівельний майданчик 

категорично заборонений! 

Територія школи буде будівельним майданчиком до закінчення (планується серпень) 

всіх ремонтних та будівельних робіт. Там складуватимуться матеріали, приїжджатимуть 

вантажівки, працюватиме техніка. 

У зв’язку з тим, що роботи відбуватимуться в безпосередній близькості до школи та на 

під’їзній дорозі до школи, тому на період ремонту варто бути особливо уважними і 

обережним. 

Керівництво школи також повідомляє, що графік робіт не залежить від нього і є 

результатом планів ремонту школи, які виконує підрядник на замовлення Poznańskie 

Inwestycje Miejskie (PIM). 

 

Водночас хочемо запевнити, що докладемо всіх зусиль, щоб перебування учнів у школі 

було безпечним. 

Головна мета заходу – покращити умови для всіх учнів школи, тому прошу з розумінням 

поставитися до данної ситуації. 

 

З повагою 

директор школи 

Олександра Янковська. 


